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Verslag jaarvergadering 1998  

Aanwezig:  41 leden 
	

Afgemeld:  20 leden 

De algemene ledenvergadering werd gehouden op dinsdag 21 april 1998 in Hotel Bel-Air om 20.00 uur. 

De voorzitter opende de vergadering om 20.00 uur met een welkomstwoord, waarna hij de in het 
afgelopen jaar overleden leden t.w. Dhr.Fr.Odekerken en Dhr.N.Ronckers memoreerde. 
Tevens herinnerde de voorzitter aan het onlangs gehouden, zeer geslaagde, eerste lustrumfeest. 
Verder deed de voorzitter een oproep om mee te doen aan het project "brieven aan de toekomst", waarin 
het de bedoeling was om eigen belevenissen op 15 mei 1998 te noteren om deze voor later vast te leggen 
en zo een indruk te geven hoe wij op dat moment leefden en dingen beleefden (Informatie-folder werd ter 
vergadering uitgereikt). 
Ook andere boekjes waren na de vergadering te koop zoals het wandelboekje t.g.v. het eerste lustrumfeest 
en een boekje over de kerk van Houthem, waarvan de opbrengst gebruikt zou worden t.b.v. het herstel van 
de Calvariekapel. Verder wees de voorzitter nog op het in juni te verschijnen "Repertorium op genealogie 
zonder grenzen" van de hand van Dhr.Voncken en Dhr.Suykerbuyk. 
Bovendien zou er in de pauze de mogelijkheid zijn om de contributie te voldoen. 

2. Bij het vaststellen van de agenda verzocht Dhr.Krikke nadere toelichting te mogen geven op de 
opgravingsaMivjteiten van de archeologische werkgroep. Onder agenda-punt 7 zou dit mogelijk zijn. 

3. N.a.v. het verslag van de jaarvergadering 1997 vroeg Dhr.Beijering of de brief aan de gemeente m.b.t. 
het 'mergel laten' van de Gerlachuskapel bevestigend beantwoord was. De voorzitter kon dit inderdaad 
bevestigen. 
Dhr.Lataster stelde de vraag of de beelden c.q. platen in de Calvariekapel teruggeplaatst zouden worden. 
De voorzitter deelde hem mede dat dit t.z.t. wel de bedoeling was. 
Verder waren er op het verslag van de jaarvergadering 1997 geen op- of aanmerkingen. 

4. Op het jaarverslag 1997 (Verenigingskroniek 1997 in 't Sjtegelke) waren geen op- of aanmerkingen. 

Het ter inzage liggende financieel overzicht 1997, werd door de vergadering aanvaard. 
Bij monde van Dhr.Ondrejka liet de kascommissie weten, dat zij de financiële zaken gecontroleerd en goed 
bevonden hadden. 
De nieuwe kascommissie zal gaan bestaan uit Dhr.Ondrejka (zittend), Dhr.Frijns en Dhr.Krikke (reserve). 

6. M.b.t. de bestuursvacatures liet de vergadering, middels een instemmend applaus, weten dat zij accoord 
ging met de herverkiezing van de heren Durville, de Heus en J.Odekerken. 

7. Additioneel aan het bijgevoegde aktiviteitenprogramma 1998 doet het bestuur de suggestie om een cursus 
genealogie te starten. Er dienen zich dan echter minimaal 8 personen op te geven. 
Dhr.Krikke kon m.b.t. de opgravingen door de archeologische werkgroep, mededelen dat het uitdiepen van 
de Gerlachusput ergens in mei 1998 zal plaatsvinden. Verder kon hij mededelen dat er momenteel hard 
gewerkt wordt aan het uitdiepen van de gracht om kasteel Genhoes. 
Dhr.de Heus benadrukte als 'neven-aktiviteit' het belang van een grote opkomst bij de aanstaande 
dorpsraadverkiezingen op 26 april. Hij deed deze oproep aan alle leden die ter vergadering aanwezig waren. 


